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Valsts prezidente Vaira Vīķe - Freiberga saņēma EDSO komisāra minoritāšu jautājumos Maksa van der Stūla vēstuli, kurā

viņš izsaka savu attieksmi pret Saeimas pieņemto Valodas likumu.

Komisārs vēstulē apliecina izpratni par latviešu valodas situāciju Latvijā, ko veidojis ilgais padomju okupācijas laiks. M. van

der Stūls uzsver, ka ir nepieciešams nostiprināt latviešu valodas lietošanu Latvijā un ir jāizvērš valsts valodas mācīšana

tiem, kas pārvalda tikai krievu valodu, īpašu uzmanību veltot jaunās paudzes izglītošanai. Vēstulē komisārs apliecina cieņu

suverēnās Latvijas valsts tiesībām pieņemt likumu, kas aizsargā latviešu valodu. EDSO komisārs vēstulē pauž viedokli, ka

vairāki likuma panti neatbilst starptautiskajai praksei un nav pietiekami precīzi formulēti.

Vakar Latvijas Valsts prezidente Vaira Vīķe - Freiberga telefonsarunā ar EDSO komisāru Maksi van der Stūlu pārrunāja

Valodas likuma pieņemto redakciju, tās atbilstību cilvēktiesību normām un Latvijas starptautiskajām saistībām. Vaira Vīķe -

Freiberga apliecināja, ka rūpīgi izvērtēs likumu pirms pieņems lēmumu, vai to parakstīt vai nodot Saeimai otrreizējai

caurlūkošanai.
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